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ZAB.0022.48.2022 

 

Protokół nr 230/22 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

 w dniu 15 listopada 2022 r.  

 

Starosta Włocławski pan Roman Gołębiewski o godzinie 15
05 

otworzył posiedzenie Zarządu  

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 4 członków Zarządu, (nieobecna pani Agata Wojtkowska), co wobec 

ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco:        
 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 229/22 z dnia 9 listopada 2022 r. (po Sesji Rady Powiatu). 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wyniku drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku w sprawie powołania 

składu Komisji Konkursowej do spraw opiniowania ofert złożonych w ramach 

otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu 

Włocławskiego” w 2023 r. i przyjęcia Regulaminu pracy Komisji Konkursowej. 

5. Ustalenie wysokości dotacji celowej dla Gminy Izbica Kujawska na prowadzenie 

powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Włocławskiego na 2023 rok.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu 

Powiatu Włocławskiego na 2023 r. oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2023-2038 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 

oraz projektem uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023-2038. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego pn. Wyposażenie pomieszczeń budynku 

przychodni specjalistycznych w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia”. 

8. Przyjęcie treści i udzielenie pełnomocnictwa Pani Małgorzacie Smolińskiej 

zatrudnionej na stanowisku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kurowie. 

9. Rozpatrzenie wraz z przyjęciem treści informacji Zarządu Powiatu na temat realizacji 

zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brześć Kujawski na lata 2023-2026 

z perspektywą do roku 2030”. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 
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Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 229/22 z dnia 9 listopada 

2022 r. (po sesji Rady Powiatu). 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Elżbieta Polak – kierownik Referatu Gospodarki  

Nieruchomościami. Poinformowała członków Zarządu, że Uchwałą Nr 682/22 z dnia 

31 sierpnia 2022 r. Zarządu Powiatu we Włocławku ogłosił drugi przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego, 

oznaczonej numerem działki 77 o pow. 0,3313 ha, położonej w obrębie Włocławek KM 30, 

jednostka ewidencyjna Miasto Włocławek, dla której w Sądzie Rejonowym we Włocławku 

prowadzona jest księga wieczysta WL1W/00054091/2, zabudowanej budynkiem o funkcji: 

oświaty, nauki i kultury oraz sportowe i budynkiem o funkcji: budynki produkcyjne usługowe 

i gospodarcze dla rolnictwa. Przetarg przeprowadzony został w dniu 9 listopada 2022 r. 

w siedzibie Starostwa Powiatowego we Włocławku. Zgodnie z protokołem sporządzonym 

przez komisję przetargową, przetarg na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem działki 

77 o pow. 0,3313 ha, położonej w obrębie Włocławek KM 30, zakończył się wynikiem 

pozytywnym. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 716/22 w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wyniku drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Marta Prylińska – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że na podstawie art. 11 ust.2 ustawy 

z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie 

obywatelskim oraz edukacji prawnej wyłania się corocznie organizację pozarządową 

w otwartym konkursie ofert, o którym mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Ustawa o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w art. 15 ust. 2a nakłada na organ administracji publicznej 

ogłaszający otwarty konkurs ofert obowiązek powołania Komisji Konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert. Do składu Komisji Konkursowej zaproponowano pana Piotra 

Krygiera na Przewodniczącego Komisji, panią Martę Prylińską na przedstawiciela Zarządu 

Powiatu, panią Emilię Kordylewską na przedstawiciela Zarządu Powiatu, panią Izabelę 

Sołtysiak na przedstawiciela Zarządu Powiatu oraz panią Karinę Drożdżewską na 

przedstawiciela organizacji pozarządowych. Obsługę pracy Komisji zapewnia właściwa 

merytorycznie jednostka powiatu lub komórka organizacyjna urzędu. Zadaniem Komisji jest 

dokonanie oceny formalnej i merytorycznej złożonych ofert w oparciu o kryteria określone  

w art. 15 ust.1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie, które zostały zawarte w Regulaminie pracy Komisji Konkursowej. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 717/22 w sprawie powołania składu 

Komisji Konkursowej do spraw opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Włocławskiego” w 2023 r. 

i przyjęcia Regulaminu pracy Komisji Konkursowej. 
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Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Marta Prylińska – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z § 6 porozumienia 

w sprawie powierzenia Bibliotece Samorządowej w Izbicy Kujawskiej zadań Powiatowej 

Biblioteki Publicznej dla Powiatu Włocławskiego zawartego w dniu 8 czerwca 2001 r., do 

dnia 15 listopada każdego roku kalendarzowego należy powiadomić Gminę Izbica Kujawska 

o wysokości środków na rok następny, które będą przekazywane z tytułu prowadzenia 

powiatowej biblioteki. W budżecie na rok 2023 zaplanowano kwotę dotacji na poziomie roku 

bieżącego tj. w wysokości 3.000 zł. Proponowana kwota dotacji przekazana zostanie gminie 

w 4 transzach po 750 zł każda (raz na kwartał).  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie ustalił wysokość dotacji celowej dla Gminy Izbica Kujawska 

na prowadzenie powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Włocławskiego na 2023 rok 

w wysokości 3.000 zł. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że Zarząd Powiatu jest organem właściwym 

do opracowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2023 rok oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata 2023-

2038. Przedłożony przez Zarząd Powiatu projekt uchwały budżetowej na 2023r. oraz projekt 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2038  wraz 

z załącznikami, założenia i uzasadnienie przyjętych wartości zgodnie z przepisami 

wynikającymi z ustawy o finansach publicznych są propozycjami pod obrady Rady Powiatu. 

Przyjęto  dochody budżetu na 2023r. w wysokości – 152.491.683,61 zł, z tego: dochody 

bieżące w kwocie – 103.095.264,61 zł, a dochody majątkowe w kwocie – 49.396.419 zł     

Planowane dochody powiatu z tytułu subwencji ogólnej na 2023r. wynoszą 41 528 458 zł, 

(w stosunku do roku 2022 wzrosły ogółem o kwotę 2.152.374 zł), w tym część wyrównawcza  

spadła o kwotę 569.423 zł, część równoważąca wzrosła o kwotę 235.656 zł oraz część 

oświatowa wzrosła o kwotę 2.486.141 zł i wynosi 15.544.023 zł. Planowane dochody powiatu 

na 2023 rok z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 

w stosunku do roku 2022 według informacji z Ministerstwa Finansów spadły o kwotę 

169.164 zł i wynoszą 15.252.951 zł (w stosunku do 2021r. spadły o kwotę 2.872.971), 

a dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych wynoszą 

756.599 zł. Wielkość dotacji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na 2023 r. wynosi 

8.178.600 zł, w tym na zadania własne Powiatu 5.128.100 zł i zlecone 3.050.500 zł. 

Wojewoda nie przewidział planu na składki  na  ubezpieczenie zdrowotne w 2023 roku 

(w 2022 roku  plan wynosił 6.759.000 zł na składki na ubezpieczenie zdrowotne). 

W projekcie budżetu zostały uwzględnione dochody z tytułu sprzedaży składników 

majątkowych PZD -drewno (2.000 zł). Przyjęto wydatki budżetu na 2023r. w wysokości – 

171.284.199,32 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie – 101.282.002,32 zł, a z tego m.in.: - 

wydatki jednostek budżetowych 82.929.142 zł w tym na wynagrodzenia i pochodne 

57.902.103 zł (zaplanowano wzrost wynagrodzeń średnio na 1 etat 500 zł brutto i 3% f. 

nagród)   i wydatki związane z realizacją zadań statutowych 25.027.039 zł, - wydatki 

majątkowe w kwocie –  70.002.197 zł. Przyjęto  deficyt budżetu Powiatu  w wysokości 

18.792.515,71 zł, pokryty z planowanego  do zaciągnięcia kredytu w kwocie 14.978.873,97 zł 

, nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych 3.813.641,74 zł. Ustala się przychody budżetu na 
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łączną kwotę 18.792.515,71 zł. Na rok 2023 planuje się rezerwy ogólne, celowe 

i inwestycyjne na kwotę ogółem 4.370.000 zł, z tego: rezerwa ogólna – 180.000  zł, rezerwa 

celowa – 4.190.000 zł, w tym na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania 

kryzysowego – 230.000 zł (tj. nie mniej niż 0,5% wydatków bieżących, pomniejszonych 

o wydatki na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń i o wydatki na obsługę długu), -

na wydatki bieżące w oświacie i edukacyjnej opiece wychowawczej – 200.000 zł 

(zabezpiecza się środki na dodatki uzupełniające dla nauczycieli, jednorazowe odprawy 

pieniężne, emerytalne, rentowe i inne nieplanowane wydatki), - na wydatki bieżące w opiece 

społecznej i pozostałych zadaniach w zakresie polityki społecznej – 150.000 zł (zabezpiecza 

się środki na jednorazowe odprawy pieniężne, emerytalne, rentowe i inne nieplanowane 

wydatki - na wydatki bieżące w administracji – 110.000 zł (zabezpiecza się środki 

na jednorazowe odprawy pieniężne, nagrody jubileuszowe i inne nieplanowane wydatki), - na 

rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne – 3.500.000 zł (na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne, tj. na wkład własny przy inwestycjach z Polskiego Ładu). Planowane wydatki 

bieżące na zadania oświatowe w wysokości 20.183.952 zł bez wydatków na realizację 

projektów z udziałem środków UE w kwocie 79.716,32 zł i zadań inwestycyjnych w kwocie 

280.000 zł uwzględniają zaplanowaną dotację podmiotową dla szkół niepublicznych 

o uprawnieniach szkół publicznych w kwocie 2.126.104 zł. Subwencja oświatowa wynosi 

15.544.023 zł,  kwotę niedoboru 4.639.929 zł należy pokryć ze środków własnych Powiatu 

w celu realizacji zadań oświatowych. Zaplanowano również kwotę 18.384.876 zł na wydatki 

dotyczące Domów Pomocy Społecznej, w tym kwotę 1.728.660 zł na  dotację dla 

Zgromadzenia Zakonnego na realizację zadania „Prowadzenie domu pomocy społecznej 

w Izbicy Kuj. Wydatki pokryte będą z odpłatności mieszkańców 13.297.676 zł oraz dotacji 

Wojewody 5.087.200 zł). Wydatki majątkowe planuje się wraz z rezerwą na inwestycje 

i zakupy inwestycyjne w wysokości 70.002.197 zł. Zaplanowano zadania  inwestycyjne  

w PZD w łącznej wysokości 32.313.197 zł z  dofinansowaniem z  RFRD w kwocie  

3.175.515 zł, z  Rządowego Funduszu Polski Ład w kwocie 15.000.000 zł, z rezerwy 

subwencji ogólnej do zadań mostowych 1.218.904 zł,  na realizacje zadań inwestycyjnych na 

drogach powiatowych  środki własne powiatu  to kwota 12.918.778 zł. Zaplanowano również 

środki na zadania remontowe w wysokości 3.166.354 zł  w tym dofinansowanie z RFRD 

w kwocie 1.528.176 zł i  zadania związane z bieżącym utrzymanie dróg w kwocie 2.321.350 

zł. Zaplanowano kontynuację zadania pn. Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia, 

przewidzianego do realizacji w latach 2019 – 2023.  Na 2023 rok  zaplanowano kwotę 

32.820.000 zł, którą planuje się wydatkować na roboty budowlano- montażowe, inżyniera 

kontraktu, wyposażenie PCZ oraz promocję projektu i niezbędne koszty inwestycyjne. Powiat 

planuje pozyskać środki na realizacje zadania z RPO na lata 2014-2020, działanie 

6.1.Inwestycje w infrastrukturę zdrowotną i społeczną w wysokości 30.000.000 zł – zadanie  

realizowane  w Starostwie Powiatowym. Ponadto zaplanowano na 2023 rok kontynuację 

zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Sporu i Rekreacji” - kwota 50.000 zł na koszty 

związane z przygotowaniem inwestycji. W Starostwie zaplanowano także wydatki majątkowe  

na zakup ekranu multimedialnego w kwocie 30.000 zł, dokumentacje projektowo- 

kosztorysowe dla zadań inwestycyjnych:     Budowa budynku dydaktyczno -  warsztatowego   

130.000 zł, Termomodernizacja budynku ZS w Lubrańcu Marysinie 130.000 zł, Zakup 

aparatu rezonansu magnetycznego wraz z dostosowaniem pomieszczeń PCZ 160.000 zł. 

Wymiana źródeł ciepła w jednostkach Powiatu 160.000 zł – inwestycje do realizacji będą 

planowane w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (Polityka Terytorialna na 

lata 2021-2027). Ponadto zaplanowano kontynuację zadania - Modernizację energetyczną 

PUP (wymianę c.o.) na kwotę 450.000 zł; w tym 270.000 zł z planowanych dochodów z opłat 

i kar ze środowiska na 2023r., a kwotę 33.404 zł z umorzonej pożyczki z WFOŚiGW,  oraz 
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pozostałych środków za 2022 r. z opłat i kar. Zaplanowano również do realizacji zadanie 

inwestycyjne -Wymiana kotła grzewczego w Lubrańcu Marysinie na kwotę 20.000 zł. 

W ramach wydatków związanych z transportem zbiorowym w budżecie na ten cel 

zaplanowano kwotę  3.364.942 zł z planowanym dofinansowaniem z Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych w kwocie 1.835.205 zł oraz 1.526.737 zł udział  własny, który 

może ulec zmniejszeniu  w związku ze sprzedażą biletów na liniach autobusowych). 

Zaplanowano również kontynuację projektu w ramach  RPO Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego  na lata 2014-2020 z udziałem środków UE realizowanych  w Starostwie 

Powiatowym  - zadanie pn. „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju 

mieszkańców regionu” - wartość całego  zadania to kwota 15.695.176 zł, na rok 2023r. 

planuje się kwotę 7.966.961 zł. Ponadto zaplanowano kwotę 300.000 zł na ochronę zabytków, 

dla KW Policji 109.000 zł, KW Państwowej Straży Pożarnej 100.000 zł, oraz na OSP kwotę 

420.000 zł. Cała kwota udzielanych dotacji z powiatu to 11.227.916,54 zł w tym : dotacje 

celowe dla jst 3.451.690,54 zł, dla jednostek spoza sektora finansów publicznych 

5.647.122,50 zł, dotacje podmiotowe dla jednostek spoza sektora finansów publicznych 

2.126.104 zł. Dochody i wydatki w roku 2023 na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych ustawami planuje się w wysokości 3.050.500 zł. Jeśli 

chodzi o WPF na lata 2023-2038, to art. 230 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych stanowi, iż sporządzenie projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

należy wyłącznie do zarządu powiatu jednostki samorządu terytorialnego. Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Powiatu Włocławskiego przygotowana została na lata 2023 – 2038 

zawierająca prognozę długu i spłatę zobowiązań zgodnie z załącznikiem  Nr 1 do projektu 

uchwały i załącznikiem Nr 2 w którym przedstawiono przedsięwzięcia. Opracowana 

Wieloletnia Prognoza Finansowa zawiera elementy określone w art. 226 ustawy o finansach 

publicznych. 

Starosta dodał, że w jego ocenie to budżet bardzo trudny do złożenia, ponieważ od dwóch lat 

dochody bieżące w tym roku nie wzrosły, a minimalnie zmalały, a w roku poprzednim zostały 

znacznie obniżone jeśli chodzi o wpływy z podatku PIT i wysokość subwencji, a była 

to kwota o 4-5 mln. zł mniejsza niż w roku 2020. Doskonale wiadomo, co dzieje się z cenami 

i bieżącym funkcjonowaniem, dlatego było bardzo trudno spiąć przyszłoroczny budżet. 

Trzeba powiedzieć także, że są bardzo ambitne założenia inwestycyjne i trudno znaleźć 

podobny budżet, gdzie ok. 40% ogólnego planu wydatków przeznacza się na inwestycje. 

Zamierzenia będą trudne do zrealizowania i jest tutaj kilka warunków pozyskania środków 

zewnętrznych. Jeśli chodzi o sprawy bieżące, to trzeba powiedzieć, że wszyscy borykają się 

z tymi problemami, o których ciągle się mówi, drożejącej energii elektrycznej, drożejących 

artykułach spożywczych, co ma przełożenie na funkcjonowanie domów pomocy społecznej, 

drożejące także materiały biurowe. Założono wzrost tych kosztów o 10% względem roku 

obecnego, ale z tego, co można zauważyć trzeba jeszcze szukać oszczędności. Jeśli chodzi 

o pensje, to długo się nad tym zastanawiano i była to wspólna decyzja, że 500 zł na etat, to 

jest wyważona propozycja, na którą powiat stać, przy założeniach że przez ostatnie 4 lata 

podwyżki były w granicach 1.600 zł wraz z zakładaną kwotą na rok przyszły, to nie jest mała 

kwota i w przypadku samorządów, to pewnie nie ma takiego, gdzie takiego rzędu podwyżki 

wynagrodzeń były przeznaczone dla pracowników. Trzeba tutaj dodać, że każde 100 zł 

podwyżki wynagrodzeń dla wszystkich pracowników stanowi ok. milion zł kosztów dla 

budżetu powiatu. Wszystkie sprawy społeczne, które realizowane były w latach poprzednich 

planuje się na poziomie roku 2022, mowa tutaj o wsparciu dla straży, klubach sportowych, 

policji, dotacji na zabytki, na wydarzenia kulturalne i promocje. Bardzo duże zwiększenie 

środków przewidziano na funkcjonowanie domów dziecka i rodzin zastępczych, jest poważny 

problem z umieszczaniem dzieci w rodzinach zastępczych. W naszych placówkach 
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opiekuńczo- wychowawczych miejsc jest 56, a umieszczonych dzieci 71. Zaznaczyć trzeba 

także, że dotacje na zadania celowe w zakresie administracji rządowej otrzymywane są na 

podobnym poziomie od kilku lat, a same podwyżki dla pracowników np. wydziału geodezji 

generują koszty. Ponadto zmieniły się przepisy dotyczące wydziału komunikacji i związanych 

z tym opłat. Opłaty zmalały, ponieważ nie ma potrzeby wymiany tablic rejestracyjnych, czy 

kart pojazdu, itp. spraw, a związane z tym prace trzeba wykonać. Ponadto domy pomocy 

społecznej w roku 2023 na pewno by sobie nie poradziły z uwagi na jeszcze większe kwoty 

na podwyżki dla pracowników, bo i tak są dość duże wątpliwości, czy przy takich 

podwyżkach żywności, te placówki sobie poradzą. Trzeba mieć nadzieję, że w marcu, kiedy 

będą przyjmowane nowe stawki, wystarczy środków na wydatki bieżące. Jeśli chodzi 

o inwestycje, to plany są bardzo ambitne. Najlepszym dowodem jest fakt, że jeszcze 4 lata 

temu wydatki inwestycyjne stanowiły kwotę średnio 18 mln zł., a w przyszłym roku planuje 

się na 70 mln zł. Jeśli wydarzą się te wszystkie pozytywne sprawy z zakresu pozyskania 

środków, które są w założeniach to zapewne uda się zrealizować jeszcze inne plany. 

Wszystkie inwestycje wpisane w budżet, albo mają zagwarantowane dofinansowanie 

zewnętrzne, albo będą realizowane pod warunkiem, że dofinansowanie się uzyska. 

Realizowana będzie droga Lubraniec – Kruszynek, cztery ciągi rowerowo – piesze, jeden 

będzie skończony w tym roku ze środków własnych, trzy ciągi w przyszłym roku 

z dofinansowaniem ze środków Polskiego Ładu. Będzie naprawiany kolejny most 

w m. Borzymowice, ponieważ jest wykonana dokumentacja. Zakłada się, że uda się pozyskać 

środki na dwa wnioski z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz trzy elementy remontowe. 

Planuje się cztery przejścia dla pieszych, na które są opracowane dokumentacje, ponieważ 

można zgodnie z algorytmem uzyskać dofinansowanie w wysokości ok. 80%. W ramach 

rezerwy będzie wykonana droga Lubomin – Izbica Kujawska, Polówka i Czerniewiczki 

Osówek, ponieważ są dokumentacje, a są zapowiedzi, że konkursy będą realizowane. 

W realizacji są dokumentacje na dwie hale sportowe, które do końca roku powinny być 

gotowe i planuje się aplikować o środki zewnętrzne na pobudowanie tych hal. Wpisane 

są także cztery dokumentacje techniczne z zamysłem wykorzystania środków 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, a dotyczy to Termomodernizacji budynku szkoły 

Lubraniec – Marysin, wymiany źródeł ciepła we wszystkich jednostkach powiatowych, 

ewentualnej budowy budynku warsztatowo – dydaktycznego w Kowalu, a ze środków na 

służbę zdrowia, pobudowanie budynku i umieszczenie w nim rezonansu dla Powiatowego 

Centrum Zdrowia. Planuje się również remonty w oświacie. Planuje się dokończyć 

termomodernizację Powiatowego Urzędu Pracy, ale pod warunkiem wykorzystania środków 

z kar i opłat z ochrony środowiska. Pojawiają się pomysły kolejnych inwestycji, ponieważ 

we wrześniu zapewne będzie nabór wniosków na dokumentacje na kolejne, mniejsze zadania. 

Planowana jest kolejna linia autobusowa. Są znaczne środki ze sprzedaży biletów 

a uruchomienie linii przekłada się na większy nabór do szkół prowadzonych przez powiat. 

Jeśli wszystko zostanie wykonane zgodnie z planem to ten rok zakończy się nadwyżką 

minimum 6 mln. zł. Łatwo jest policzyć, że jeżeli zaangażuje się rezerwy na zadania 

inwestycyjne, a wszystko na to wskazuje, że tak będzie. Natomiast jeśli nie będzie wsparcia 

a rezerw nie wystarczy, to będzie trzeba skorzystać z kredytu. Jednak kredyt w kwocie 

maksymalnie ok. 10-12 mln zł w żaden sposób nie będzie zagrażać budżetowi powiatu.  

Pan Jacek Jabłoński zapytał o zakup rezonansu? 

Starosta odpowiedział, że sprawy związane z wybudowaniem budynku i zakupem rezonansu 

to jest odrębne zadanie wpisane do budżetu powiatu, niezwiązane z budową Powiatowego 

Centrum Zdrowia. Planowane ewentualnie jest do realizacji w roku 2024-2025, z nowej 

perspektywy finansowej RPO 2021-2027, gdzie są jedyne trzy źródła z których powiat może 

skorzystać jako środki na służbę zdrowia, na ekologię i środki na szkolnictwo zawodowe. 
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W roku 2023 wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na to zadanie. Zakup 

samego rezonansu to kwota ok. 5 mln. zł, a wybudowanie budynku ok. 2 mln. zł.  

Pani Skarbnik dodała, że na rok 2023 są zaplanowane środki w wysokości 160 tys. zł na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej, ponieważ z trzeba mieć dokumentacje, 

aby móc składać wniosek o dofinansowanie.  

Starosta podniósł, że jest jeszcze jeden temat dotyczący rozbudowy szkoły w Kowalu, 

ponieważ jest dobry nabór do tej szkoły, a ponadto uczniowie nie mieszczą się w obecnym 

budynku. Pojawiają się również dyskusje dotyczące partycypacji w kosztach budowy przez 

samorząd Kowala hali sportowej, ale Starosta dodał, że nie składał żadnych deklaracji w tym 

zakresie, chociaż trzeba pamiętać o tym, że uczniowie naszej szkoły będą pewnie korzystać 

z hali sportowej.  

Pan Jacek Jabłoński wskazał, że proponuje, aby nie wchodzić w samą budowę hali, a iść 

w kierunku wynajmu, podobnie jak jest w Izbicy Kujawskiej, powiat płaci za korzystanie 

z hali sportowej, a w przyszłości pomyśleć o budowie nowego budynku dla szkoły. 

Starosta podniósł, że to jest sprawa rozwojowa, ale niezmiernie ważna i trzeba mieć 

na uwadze ten problem, ponieważ pomieszczeń na potrzeby naszej szkoły brakuje. Pojawił się 

pomysł przejęcia jednego skrzydła i dobudować część techniczną i ten pomysł jest logiczny, 

ale jak się sprawa dalej potoczy, to w dużej mierze również zależy od władz Kowala. Trzeba 

będzie znaleźć wspólne, dobre rozwiązanie z jednoczesnym znalezieniem środków 

na partycypacje w kosztach budowy. 

Wicestarosta - Pan Jan Ambrożewicz podniósł, że popiera pomysł pana Jabłońskiego i trzeba 

dążyć do tego, aby szkoła mieściła się w naszym budynku. Skoro stać było powiat 

na wybudowanie szkoły w Chodczu, to zapewne i tutaj znalazłoby się rozsądne rozwiązanie 

w tym zakresie.  

Pan Jacek Jabłoński dodał, że radni powiatowi, szczególnie z tego terenu powinni się spotkać 

i wspólnie zdecydować jaki kierunek obrać.  

Starosta wskazał, że zgadza się w zupełności z przedmówcami, ale trzeba pamiętać również 

o infrastrukturze sportowej. 

Pan Jacek Jabłoński dodał, że odnośnie infrastruktury sportowej można pomyśleć w dalszej 

kolejności, a trudno zakładać, że nie będzie woli ze strony władz odnośnie wynajmowania 

pomieszczeń hali sportowej.      

Pan Grzegorz Śledziński zapytał, czy jest możliwość pozyskania działki w tym zakresie? 

Pan Jabłoński odpowiedział, że działek jest mnóstwo, a przecież nie musimy pozyskiwać 

działki od Skarbu Państwa, tylko dokonać zakupu działki.       

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 718/22 w sprawie przyjęcia projektu 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2023 r. oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023-2038. Zarząd Powiatu jednogłośnie 

przyjął uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2023 oraz jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2023-2038. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Małgorzata Kręcicka – Naczelnik Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że zadanie inwestycyjne pn. 

Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia, w ramach którego wszczyna się postępowanie 

o udzielenie zamówienia publicznego pn. Wyposażenie pomieszczeń budynku przychodni 
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specjalistycznych w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Powiatowego 

Centrum Zdrowia”, jest ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włocławskiego 

na lata 2022 – 2029. Postępowanie o udzielenie zamówienia prowadzone będzie w trybie 

przetargu nieograniczonego na podstawie art. 132 ustawy Pzp, stosownie dla zamówień 

klasycznych o wartości równej lub przekraczającej progi unijne. Zadanie to jest wydatkiem 

majątkowym, co oznacza, że postępowanie o udzielenie tego zamówienia należy 

przeprowadzić zgodnie z Zasadami oraz trybem przygotowywania i przeprowadzania 

postępowań o udzielenie zamówień publicznych. Zarząd Powiatu zatwierdza projekty 

dokumentów (§ 5 ust. 2 załącznika nr 1) oraz powołuje Komisję Przetargową do 

przeprowadzenia postępowania.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 719/22 w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego pn. Wyposażenie pomieszczeń budynku przychodni 

specjalistycznych w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa Powiatowego 

Centrum Zdrowia”. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że Uchwałą nr 662/18 Zarządu Powiatu z dnia 4 stycznia 2018 r. Pani 

Małgorzata Smolińska zatrudniona została na stanowisku Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Kurowie. Pracownikowi jednostki organizacyjnej Powiatu Włocławskiego 

zatrudnionemu na stanowisku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej, Zarząd Powiatu udziela 

pełnomocnictwa procesowego do reprezentowania Powiatu Włocławskiego w charakterze 

strony przed sądem w postępowaniach w zakresie likwidacji niepodjętych depozytów 

mieszkańców Domu Pomocy Społecznej znajdujących się w dyspozycji jednostki. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść i udzielił pełnomocnictwa Pani Małgorzacie 

Smolińskiej zatrudnionej na stanowisku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kurowie. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że realizując plan pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju na rok 2022 

będący załącznikiem do Uchwały Nr  XXXVII/308/21 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

29 grudnia 2021 r. oraz plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 

Włocławku na rok 2022 będący załącznikiem do Uchwały Nr  XXXVII/311/21  Rady 

Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r., Wydział Realizacji Projektów i Funduszy 

Zewnętrznych przedłożył informację dotyczącą realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego 

Centrum Zdrowia”. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji 

zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia”. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że w celu osiągnięcia założeń w polityce ekologicznej państwa, zgodnie 

z art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska organ 
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wykonawczy gminy zobowiązany jest do opracowania gminnego programu ochrony 

środowiska. Projekt gminnego programu ochrony środowiska podlega zaopiniowaniu przez 

Zarząd Powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 720/22 w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brześć Kujawski na lata 2023-2026 

z perspektywą do roku 2030”. 

 

Ad. 11 Sprawy różne 

Nie było spraw poruszanych w tym punkcie porządku obrad.  

 

Ad. 12 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 16
45 

dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                    

                                                              

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                         Jan Ambrożewicz     ..……………………………. 

 

                                                         Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                         Jacek Jabłoński              ..…………………………….  

      

                                                         Grzegorz Śledziński      .……………………………..   

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 

 


